
 

QK-CE220          V03 
CONTROL BOARD FOR ROLLER SHUTTER MOTORS 

 
ENGLISH LANGUAGE 

 

 
 
 
JP1 Closed = ------------                   JP1 Open = --------------- 
JP2 Closed = Excludes photocell   JP2 Open = Activate photocell 
 
INPUT FUNCTIONS: 
Terminal n ° 8 = external button close-stop-open-stop in step-by-step mode. 
Terminal n ° 9 = Photocell in inversion in closing mode. 
 
LEARNING AND REMOTE CONTROL FUNCTIONS: 
To store a remote control, press the P1 button until the LD1 LED lights up. Once it is on, release the button and press the 
button of the remote control you want to use. The LED turns off and the motor starts. 
N.B .: BY PRESSING BUTTON P1 THE MOTOR WILL START FOR 5 SECONDS IN CLOSING AFTER THE NORMAL 
LEARNING PROCEDURE FOR TX STARTS. CHECK THE CORRECT CONNECTION OF THE MOTOR. 
 
TX FUNCTION: The memorized remote control can manage the control unit in step-by-step mode with a single button. 
 
GENERAL RESET (mandatory at first installation): To reset all the remote control codes, keep the P1 key pressed until 
the LD1 LED turns off. Time of the procedure about 20 seconds. 
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DISPOSAL: keep the product out of the reach of children. Do not throw the apparatus together with common municipal waste as per the symbol marked on the product. (European Directive 2002/96 / 

EC)  
  
It is the responsibility of the owner to dispose of the electrical product in the collection centers according to the specifications of public bodies. 
 
EC DECLARATION OF CONFORMITY FOR MACHINES 
(Directive 89/392 EEC, Annex II, Part B) 
The manufacturer declares that the products listed above are manufactured to be incorporated or assembled with other machines to build a machine considered modified according to directive 
89/392 EEC. 
However, they comply with the provisions of this directive, they also comply with the conditions of the following other directives: 
Directive 72/23 EEC, Directive 93/68 EEC (low voltage) 
Directive 89/336 EEC, Directive 92/31 EEC, Directive 92/68 EEC (electromagnetic compatibility) 
Harmonized standards: 
EN60335-1, EN60204-1, EN55014, EN61000-3-2, EN61000-3-3, EN61000-4-2, ENV50141, EN61000-4-4, EN61000-4-5, EN610000-4-11, EN55104. 
It also declares that it is forbidden to put the aforementioned products on the market before the machine has these standards and that it is not declared compliant with the conditions required by 
Directive 89/392 EEC and with the national legislation of application, i.e. as long as the material, subject of this declaration , do not form one with the final machine. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

QK-CE220           V03 
Carte électronique pour automatisation de rideaux métallique 

 
LANGUE FRANÇAISE 

 

 
 
 
JP1 fermé = ------------                      JP1 ouvert = --------------- 
JP2 Fermé = Exclut la photocellule  JP2 Ouvert = Activer la photocellule 
 
FONCTIONS D'ENTREE: 
Borne n ° 8 = bouton externe fermeture-arrêt-ouverture-arrêt en mode pas à pas. 
Borne n ° 9 = Photocellule en inversion en mode fermeture. 
 
FONCTIONS D'APPRENTISSAGE ET DE TÉLÉCOMMANDE: 
Pour stocker une télécommande, appuyez sur le bouton P1 jusqu'à ce que le voyant LD1 s'allume. Une fois allumé, 
relâchez le bouton et appuyez sur le bouton de la télécommande que vous souhaitez utiliser. La LED s'éteint et le moteur 
démarre. 
N.B.: EN APPUYANT SUR LA TOUCHE P1, LE MOTEUR DEMARRERA PENDANT 5 SECONDES EN FERMETURE 
APRÈS LA PROCÉDURE D'APPRENTISSAGE NORMAL POUR LE DÉMARRAGE DU TX. VÉRIFIEZ LA CONNEXION 
CORRECTE DU MOTEUR. 
 
FONCTION TX: La télécommande mémorisée peut gérer l'unité de contrôle en mode pas à pas avec un seul bouton. 
 
RÉINITIALISATION GÉNÉRALE (obligatoire lors de la première installation): Pour réinitialiser tous les codes des 
télécommandes, maintenez la touche P1 enfoncée jusqu'à ce que la LED LD1 s'éteigne. Durée de la procédure environ 
20 secondes. 
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ÉLIMINATION: garder le produit hors de la portée des enfants. Ne jetez pas l'appareil avec les déchets municipaux ordinaires conformément au symbole apposé sur le produit. (Directive européenne 

2002/96 / CE)  
  
Il est de la responsabilité du propriétaire de disposer du produit électrique dans les centres de collecte selon les spécifications des organismes publics. 
 
DÉCLARATION CE DE CONFORMITÉ POUR LES MACHINES 
(Directive 89/392 CEE, annexe II, partie B) 
Le fabricant déclare que les produits énumérés ci-dessus sont fabriqués pour être incorporés ou assemblés avec d'autres machines pour construire une machine considérée comme modifiée selon 
la directive 89/392 CEE. 
Cependant, ils sont conformes aux dispositions de la présente directive, ils satisfont également aux conditions des autres directives suivantes: 
Directive 72/23 CEE, Directive 93/68 CEE (basse tension) 
Directive 89/336 CEE, directive 92/31 CEE, directive 92/68 CEE (compatibilité électromagnétique) 
Normes harmonisées: 
EN60335-1, EN60204-1, EN55014, EN61000-3-2, EN61000-3-3, EN61000-4-2, ENV50141, EN61000-4-4, EN61000-4-5, EN610000-4-11, EN55104. 
Il déclare également qu'il est interdit de mettre les produits susmentionnés sur le marché avant que la machine ne dispose de ces normes et qu'elle n'est pas déclarée conforme aux conditions 
requises par la directive 89/392 CEE et à la législation nationale d'application, c'est-à-dire tant que le matériau, objet de cette déclaration , n'en formez pas un avec la machine finale. 
 

TERMINAL: 
M1 = PHASE 230V 
M2 = NEUTRAL 230V 
M3 = COMMON MOTOR 
M4 = MOTOR OPENS 
M5 = MOTOR CLOSES 
M6 = + 12VDC 
M7 = - 12VDC 
M8 = EXTERNAL BUTTON 
M9 = PHOTOCELL 
M10 = COMMON BUTTON AND PHOTOCELL 
 
TECHNICAL FEATURES: 
- POWER SUPPLY = 230VAC 50 / 60Hz 
- N ° MOTORS = 1 x 0.75 HP (1500w max) 
- WORKING TIME = 70 SECONDS 
- TX MEM. CODES = Max 200 
- PHOTO POWER SUPPLY = 12Vdc 1W 
(1 pair of photocells) 
- TEMPERATURE OF USE = -20 +55 ° C 

TERMINAL: 
M1 = PHASE 230V 
M2 = NEUTRE 230V 
M3 = MOTEUR COMMUN 
M4 = LE MOTEUR S'OUVRE 
M5 = LE MOTEUR SE FERME 
M6 = + 12VCC 
M7 = - 12VCC 
M8 = BOUTON EXTERNE 
M9 = PHOTOCELLULE 
M10 = BOUTON COMMUN ET 
PHOTOCELLULE 
 
CARACTÉRISTIQUES TECHNIQUES: 
- ALIMENTATION = 230VAC 50 / 60Hz 
- N ° MOTEURS = 1 x 0,75 CV (1500w max) 
- TEMPS DE TRAVAIL = 70 SECONDES 
- CODES MEM. TX = Max 200 
- ALIMENTATION PHOTO = 12Vcc 1W 
(1 paire de photocellules) 
- TEMPÉRATURE D'UTILISATION = -20 +55 ° 
C 

  


